



Weltkongress Gebäudegrün

World Congress of  
Building Greening

[www.bugg-congress2020.com](http://www.bugg-congress2020.com)

## **Information about the speaker / Informationen zum Referenten**

---

**Speaker / Referent** Arno Forsbach

**Vita / Vita** Arno Forsbach has been active in the flat roof industry since 1984. He graduated from the Koblenz Chamber of Commerce in 1992 and started at the Vedag GmbH, where he provides expert support to customers in all aspects of application technology. Since 2020, he has been responsible for the Products & Systems division in the newly formed BMI Group, which includes the brands Braas, Wolfin, Icopal and Vedag.

Arno Forsbach ist seit 1984 in der Flachdachbranche tätig. Seinen Abschluss als Dachdeckermeister legte er 1992 an der Handelskammer Koblenz ab und begann 2014 bei der Vedag GmbH, wo er Kunden fachkundig in allen Belangen der Anwendungstechnik unterstützte. Seit 2020 ist er zuständig für den Bereich Produkte & Systeme in der neu formierten BMI Group, die die Marken Braas, Wolfin, Icopal und Vedag umfasst.

**Contact data /  
Kontaktdaten** Arno Forsbach  
Anwendungstechnik Produkte & Systeme  
BMI Group  
Frankfurter Landstraße 2-4  
61440 Oberursel